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Izbica: Więcej pieniędzy na odpady komunalne

Limit odpadów komunalnych, odbieranych od mieszkańców gminy Izbica, jest wyczerpany, ale nie
ma zagrożenia, by w najbliższych miesiącach nie były one wywożone. Podczas sesji we wtorek 26
października radni zgodzili się na zwiększenie pieniędzy na ten cel, a to oznacza, że obsługa systemu
śmieciowego będzie się odbywać bez zakłóceń.- Gdy w marcu tego roku podpisywaliśmy umowę na
odbiór odpadów szacowaliśmy, że do końca roku będzie ich 620 ton. Tymczasem już na koniec
września mamy przekroczenie tej granicy o prawie 50 ton. Z jednej strony to cieszy, że świadomość
naszych mieszkańców rośnie i śmieci nie trafiają na dzikie wysypiska, ale z drugiej, to generuje
koszty – wyjaśnia wójt gminy Izbica Jerzy Lewczuk.

Podczas wtorkowej sesji rada gminy zgodziła się zwiększyć środki na obsługę systemu śmieciowego
o ponad 100 tysięcy złotych m.in. dlatego, by dodatkowymi kosztami nie obciążać mieszkańców,
podnosząc stawki opłat śmieciowych.

Jednocześnie władze gminy zapowiadają, że będą monitorować ilość odpadów i weryfikować
deklaracje śmieciowe.


